
Zápis ze shromáždění ze dne 21. 6. 2018
Společenství domu IMa Ovčinách 970, Praha 7,

Na Ovčinách 970/4, Praha 7, IČ 751 00 908

1) Shromáždění začalo v 17:45 prezencí členů společenství, která probíhala do 18:15.

2) Shromáždění bylo usnášeníschopné, přítomných bylo 539217 z 977376 všech hlasů, což je 
55 % všech hlasů.

3) Předsedajícím shromáždění byl jednomyslně zvolen tj. 539217 hlasy p a n ^ ^ ^ ^ ^ ^ ^ f z  
PPM. Zapisovatelem byl jednomyslně zvolen tj. 539217 hlasy pan Ing. Petr Benda. Program 
shromáždění byl jednomyslně schválen, tj. 539217 hlasy.

4) Usnesení

„Shromáždění souhlasí s úpravou výměníkové stanice v souvislosti se změnou vstupního 
teplonosného média s tím, že náklady na úpravu nepřevýší 250000,- Kč včetně DPH"

Bylo jednomyslně schváleno, tj. pro bylo 539217 hlasů.

5) Usnesení

„Shromáždění souhlasís narovnáním s Městskou částí Praha 7 sporného požadavku MČ
Praha 7 na zaplacení promlčeného dluhu na základě faktury č. o to tak, že
společenství uzavře s MČ dohodu o narovnání a uhradí 120000,- Kč".

Bylo jednomyslně schváleno, tj. pro bylo 539217 hlasů.

6) Usnesení

„Shromáždění souhlasí s účetní závěrkou za rok 2017"

Bylo jednomyslně schváleno, tj. pro bylo 539217 hlasů.

7) Různé:

a) Na základě připomínky p a n a | | H ^ ^ z a j is t í  správa domu do konce prázdnin soupis 
nedostatků v domě a rozešle je ^ se ^ Ie n ů m  společenství. P an ^^ H ^H sh ro m ážd ě n í 
informoval, že tento soupis připraví. Bude to nad rámec smlouvy s PPM, a proto bude 
tato služba zpoplatněna.

b) Mozaika před dům je již vybrána, oprava bude v září/říjnu.
c) Na komplexnější opravy v domě by měla být vyhotovena projektové dokumentace 

(interiér, eíektrorozvody apod.)



d) Pan Ing. Benda se obrátí na dopravní podnik ohledně kolejí před domem, které způsobují 
hluk a vibrace.

e) pan Ing. Benda doporučují změnu bankovního účtu.
f) Přítomní vlastníci souhlasili s umístěním držáku na kola ve vstupní hale vedle schodiště.
g) Pokud dá výbor příkaz panu aby v klientské zóně veškeré údaje všem

vlastníkům, tak se tak stane. Výbor nejprve prověří u právníka, zda by nedošlo k porušení 
práva na ochranu osobních údajů.

h) Na příštím shromáždění by měl být zvolen nový výbor.

Zapsal: Ing. Petr Ben


